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Protokół nr XXXVIII / 18 

z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu  07.09.2018r. 

 
1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Brody. 

Przewodniczący Rady  p. Lech Kossak o godz. 1100 otworzył obrady XXXVIII Sesji Rady 
Gminy Brody.  
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
Na 15 radnych, obecnych było 10.  
Nieobecni radni : p. Marek Rubin, p. A. Ekstert, M. Rudnicki, Jadwiga Falkiewicz, Marek 
Maszkowski. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
Spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.   

Pani Skarbnik prosiła o  wykreślenie z porządku obrad  projektu uchwały w spr. uchylenia 
uchwały w spr. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przewodniczący Rady spytał kto jest za przyjęciem zmiany? 
Radni jednogłośnie głosowali za. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianą. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowano jednogłośnie. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Brody. 

Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
Uwag nie zgłaszano.  

3. Informacja  Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt – uzupełnił swoją informację o działania podejmowane w zakresie służby zdrowia na 
terenie gminy. O szczegóły poprosił Pana Stanisława Bojkowskiego, który poinformował, że 
od 1.10.2018r. wchodzą na teren gminy z praktyką lekarza rodzinnego, pomalują 
pomieszczenia i wyposażą gabinety w niezbędny sprzęt, który zostanie własnością gminy 
(refundacja kosztów przez gminę ok. 30.000zł).Mają już 7 ośrodków zdrowia i mieszkańcy 
gminy po zadeklarowaniu się do Brodów będą mogli korzystać ze wszystkich ośrodków. 
Wstępnie lekarz w Brodach będzie przyjmował 2 dni w tygodniu w godzinach przed i po 
południowych a pielęgniarka będzie codzienne. 
Pan Wójt poinformował, że chcemy dotrzeć do jak największej liczby mieszkańców na 
zebraniach w sołectwach. Jeżeli do 31 grudnia 2018r. nie zbierzemy 1500 deklaracji to albo 
gmina będzie płacić aby utrzymać lekarza albo się pożegnamy. 
Przewodniczący Rady  spytał czy są pytania do powyższej informacji. 

M. Tracz prosi o rozszerzenie pkt. 4,8,11,26,46. 
Wójt  
Udzielił wyczerpujących odpowiedzi na w.w. 
. 

R. Kowalski – prosi o więcej informacji do pkt 43  

Wójt – udzielił wyczerpującej informacji w sprawie. 
R. Kossak  – stwierdził, że w momencie gdy była awaria SUW w Bieczu nie było takiej 
sytuacji, że w Bieczu i innych miejscowościach nie było wody. Jeszcze we wrześniu będzie 
raport w tej sprawie. 
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4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, oraz 
zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 
gminy Brody. 
Uchwała została omówiona na posiedzeniach komisji. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie. (10 osób) 

-  uchwalenia Programu Rewitalizacji Gminy Brody na lata 2018 – 2023.  

Przewodniczący Rady poprosił o przybliżenie tematu Pana Grzegorza Gorzechowskiego – 
twórcę programu. Pan Gorzechowski przybliżył temat i stwierdził że program jest narzędziem 
do pozyskiwania środków zewnętrznych z UE. 
Pan Tracz – mamy 8 obszarów a tylko 3 są uwzględnione w programie dlaczego? 
Pan Gorzechowski- wynika to z analizy wskaźnikowej. 
Pan Tracz- strategia rozwoju gminy jest nie aktualna a program jest oparty na strategii – jak 
to się ma. 
Pan Gorzechowski odpowiedział, że to nie ma żadnego znaczenia. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych , 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

- zmiany w budżecie w 2018r. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie.  
Pan Tracz – czy jest informacja ile jest wpłat, jakie jest zużycie prądu jeżeli chodzi o 
wynajem świetlic jeżeli nie ma to prosi aby przygotować na komisję dochody z najmu oraz 
koszty. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie. (10 osób) 

5. Wnioski i interpelacje radnych. 

M. Łyczakowski na rewitalizację placu zamkowego sołectwa dawały pieniądze a fontanna w 
dalszym ciągu nie uruchomiona. 

Wójt – W momencie gdy nastąpi uroczyste oddanie do użytku zadania w ramach projektu i 
podsumowanie projektu nastąpi uruchomienie fontanny. 

6. Wolne wnioski 

Pani Wanda Seul – spytała jak to się stało, że droga do Janiszewic nie jest robiona. 

Wójt – droga miała być robiona z projektu ale projekt nie został zakwalifikowany do 
dofinansowania . W to miejsce weszła droga Kumiałtowice.  

7. Zamknięcie obrad Sesji 

O godz. 1300 przewodniczący Rady p. Lech Kossak  zamknął obrady XXXVIII sesji Rady 
Gminy Brody. 

Protokołowała 
Halina Wysługocka 


